
  
 

ІВАНО-ФРАНКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ПРОТОКОЛ 
засідання виконавчого комітету 

 
 
 

від 21.12.2017 року № 44 

м. Івано-Франківськ 
__________________________________________________________________ 

 
21.12.17р. 

 

Розпочато засідання о  14  год.  10  хв. 

Закінчено засідання о  16  год.  00  хв. 

  

 

Брали участь в засіданні  

члени виконавчого комітету: 
 
 
Р. Марцінків   - міський  голова  
 
О. Савчук   - секретар міської ради 
 
М. Вітенко   - перший заступник міського голови    
 
Б. Білик   - заступник міського голови 
 
О. Левицький    - заступник міського голови  
 
І. Шевчук   - керуючий справами виконавчого комітету міської  
      ради   
 
В. Войтик   - директор ТОВ «Агентство правових технологій» 
 
Д. Демків   - головний інженер ПП «Гірбуд»  
 
Я. Зуб’як   - громадський діяч  
 
С. Романюк   - заступник директора Будівельного підприємства
      «ЕСПО» 
 
М. Сеньків   - приватний підприємець 
 
 

 
 Відсутні: 

О. Кайда  
В. Дротянко   
І. Криховецький     
О. Петечел  
Я. Яцишин    
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Присутні  на засіданні: 
 

 
М. Бойко    - начальник управління охорони здоров’я міської  
      ради 
 
У. Басараб-Ганчак - начальник відділу міжнародних зв’язків,  
      туризму та пропоцій управління економічного  
      та інтеграційного розвитку виконавчого комітету 
        міської ради 
 
В. Буджак   - заступник директора Департаменту правової  
      політики міської ради  
 
В. Бурко    - директор КП «Муніципальна дорожня компанія» 
 
М. Вабіщевіч   - головний інженер КП «Івано-Франківськводоеко- 
      техпром» 
 
І. Влізло    - начальник управління з питань надзвичайних 

   ситуацій, мобілізаційно-оборонної роботи та  
      діяльності правоохоронних органів міської ради 
 
О. Ганчак    - начальник управління транспорту і зв’язку міської 
      ради 
 
Б. Заяць  - головний спеціаліст відділу генерального плану  
        міста Департаменту містобудування, архітектури та  
      культурної спадщини міської ради 
 
Н. Кедик   - директор Департаменту правової політики міської  
      ради  
 
О. Королик   - заступник директор Департаменту культури  
      міської ради 
 
І. Кінаш   - начальник відділу внутрішньої політики міської  
      ради 
 
Н. Кромкач   - начальник управління економічного та інтеграцій- 
        ного розвитку виконавчого комітету міської ради 
 
С. Лосюк    - заступник директора Департаменту містобудуван- 

  ня, архітектури та культурної спадщини міської  
        ради  
 
С. Магас   - депутат міської ради 
 
Ю. Мороз    - директор КП «Полігон ТПВ» 
 
Л. Михайлишин  - головний спеціаліст відділу управління економіч- 
        ного та інтеграційного розвитку виконавчого  
      комітету міської ради 
 
Л. Попович   - начальник відділу управління економічного та  
      інтеграційного розвитку виконавчого комітету  
      міської ради 
 
В. Семанюк   - директор департаменту соціальної політики 
      виконкому міської ради  
 
М. Смушак   - директор Департаменту житлової, комунальної  
      політики та благоустрою міської ради 
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О. Хімій    - начальник адміністративно-господарського  

  управління міської ради 
 

Н. Храбатин  - начальник відділу реєстрації та розподілу житла 
управління житлової політики Департаменту        
житлової, комунальної політики та благоустрою  

  міської ради 
 

Т. Устинська  - консультант з питань ЗМІ відділу патронатної 
      служби міської ради 

 
Г. Шайбан   - завідувач сектора з протокольної роботи загального  
      відділу міської ради  
 
Т. Штогрин-Коржан  - начальник відділу координації закупівель та  
      цінового моніторингу управління економічного та  
        інтеграційного розвитку виконавчого комітету  
      міської ради.    
 
 
Представники ЗМІ, громадськості міста. 
 

 
 

ЗАТВЕРДЖЕННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
 
 
1. Включити в порядок денний: 
  
 Про роботу комунального підприємства «Полігон 

ТПВ»  
 

Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
  Про забезпечення перевезень дітей, учасників АТО  
    

Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
  Про забезпечення перевезень прочан  
 

Результати голосування по даному питанню: 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 

 
 
Про продовження терміну повернення місту 
інвестованих коштів в І-паркувальну зону 

 
Результати голосування по даному питанню: 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
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Про заборону продажу алкогольних, 
слабоалкогольних напоїв, пива, а також 
використання піротехнічних засобів  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про надання матеріальної допомоги 
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про видачу дозволів (ордерів) на порушення об’єктів 
благоустрою на території міста 
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 

 
 
Про участь муніципального оркестру народної 
музики «Рапсодія» у святкових різдвяних заходах  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 

 
 
Про внесення змін до рішень виконавчого комітету 
Івано-Франківської міської ради «Про надання 
одноразової матеріальної допомоги» 
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
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Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про виділення коштів для придбання квітів та 
квіткових композицій  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 

Про виділення коштів для придбання грамот 
виконавчого комітету міської ради та подяк міського 
голови  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
2. Виключити з порядку денного: 
 

Про затвердження архітектурних типів тимчасових 
споруд у м. Івано-Франківську  
 
Результати голосування по даному питанню : 

    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 

 
3. Голосування за  порядок денний в цілому: 
     
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 

 
 
 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 
 
 
1. СЛУХАЛИ: Про роботу Департаменту правової політики Івано-

Франківської міської ради  
 
Доповідала: Н. Кедик – директор Департаменту правової 

політики міської ради 
Виступили: Р. Марцінків, М. Вітенко, О. Левицький, О. Савчук, 

М. Сеньків, І. Шевчук 
Вирішили:   рішення № 1197 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 10 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - 1 



 - 6 - 

 
2. СЛУХАЛИ: Про звіт управління економічного та інтеграційного 

розвитку виконавчого комітету міської ради  
 
Доповідала: Н. Кромкач – начальник управління економічного та 

інтеграційного розвитку виконавчого комітету 
міської ради  

Виступили: Р. Марцінків, О. Левицький, Б. Білик, І. Шевчук 
Вирішили:   рішення № 1198 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 
3. СЛУХАЛИ: Про роботу комунального підприємства «Полігон 

ТПВ»  
 
Доповідав:  Ю. Мороз – директор КП «Полігон ТПВ» 
Виступили: Р. Марцінків, М. Вітенко, Н. Кедик, О. Левицький,   

В. Войтик 
Вирішили:   рішення № 1199 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
    не голосували  - немає 
 
 
 
 
4. СЛУХАЛИ: Про роботу Департаменту житлової, комунальної 

політики та благоустрою щодо забезпечення 
доступності осіб з обмеженою можливістю та    
інших маломобільних груп населення до          
об’єктів соціальної та інженерно-транспортної 
інфраструктури в 2017 році  

 
Доповідав: М. Смушак – директор Департаменту житлової, 

комунальної політики та благоустрою міської ради 
Виступили: Р. Марцінків, О. Ганчак, О. Левицький, Н. Кедик,      

О. Савчук, В. Семанюк, представники громадських 
організацій 

Вирішили:   рішення № 1200 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
5. СЛУХАЛИ: Про відзначення в місті 109-ї річниці від Дня 

народження Степана Бандери  
 
Доповідав:   І.  Кінаш – начальник відділу внутрішньої політики 
    міської ради  
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1201 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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6. СЛУХАЛИ: Про передачу на баланс  
 
Доповідав: О. Ганчак – начальник управління транспорту і 

зв’язку міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1202 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
7. СЛУХАЛИ:  Про передачу на баланс  
 
Доповідав: О. Ганчак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1203 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
8.  СЛУХАЛИ: Про забезпечення перевезень дітей, учасників АТО  
 
Доповідав: О. Ганчак 
Виступив:   Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1204 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
9. СЛУХАЛИ: Про забезпечення перевезень прочан  
   
Доповідав: О. Ганчак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1205 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
10. СЛУХАЛИ: Про продовження терміну повернення місту 

інвестованих коштів в І-паркувальну зону  
  
Доповідав:    О. Ганчак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1206 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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11. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів з резервного фонду міського 

бюджету  
 
Доповідала:  Н. Кромкач 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1207 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
12. СЛУХАЛИ: Про заборону продажу алкогольних, 

слабоалкогольних напоїв, пива, а також 
використання піротехнічних засобів  

 
Доповідала: Н. Кромкач 
Виступили: Р. Марцінків, О. Савчук, Б. Білик, М. Бойко,              

О. Левицький 
Вирішили:   рішення № 1208 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
13. СЛУХАЛИ: Про заохочення мешканців м. Івано-Франківська, які 

виявили бажання проходити військову службу за 
контрактом в Збройних Силах України  

 
Доповідав:  І. Влізло – начальник управління з питань 

надзвичайних ситуацій, мобілізаційно-оборонної 
роботи та діяльності правоохоронних органів міської 
ради 

Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1209 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
14. СЛУХАЛИ: Про територіальні спеціалізовані служби цивільного 

захисту місцевого рівня  
 
Доповідав: І. Влізло 
Виступили: О. Савчук, Р. Марцінків  
Вирішили:   рішення № 1210 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

міської ради від 21.07.2016р. №476  
 
Доповідав:    В. Семанюк – директор департаменту соціальної 
    політики виконкому міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1211 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
16. СЛУХАЛИ: Про передачу основних засобів  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1212 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
17. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1213 додається. 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
18. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1214 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   -  
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

міської ради від 19.02.2016р. № 101  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1215 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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20. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1216 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
21. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1217 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
22. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги 
 
Доповідав: В. Семанюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1218 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

міської ради від 14.09.2017р. № 731 «Про 
погодження інвестиційної програми КП «Івано-
Франківськводоекотехпром» на 2017 рік»  

   
Доповідав:  М. Вабіщевіч – головний інженер КП «Івано-

 Франківськводоекотехпром» 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1219 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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24. СЛУХАЛИ: Про передачу демонтованої бруківки  
 
Доповідав: М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1220 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
25. СЛУХАЛИ: Про житлові питання  
 
Доповідав: М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1221 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
26. СЛУХАЛИ: Про постановку на облік громадян, які бажають 

отримати земельну ділянку для будівництва, 
обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель та споруд  

 
Доповідав: М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1222 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
27. СЛУХАЛИ: Про передачу майна  
 
Доповідав: М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1223 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
28. СЛУХАЛИ: Про передачу зовнішніх мереж  
 
Доповідав: М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1224 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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29. СЛУХАЛИ: Про передачу майна 
  
Доповідав:   М. Смушак 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1225 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
30. СЛУХАЛИ: Про видачу дозволів (ордерів) на порушення об’єктів 

благоустрою на території міста  
 
Доповідав: М. Смушак 
Виступили: Р. Марцінків, І. Шевчук 
Вирішили:   рішення № 1226 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
31. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

міської ради від 07.12.2017р. № 1091  
 
Доповідав:   О. Королик – заступник директора Департаменту 
    культури міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1227 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
32. СЛУХАЛИ: Про участь муніципального оркестру народної 

музики «Рапсодія» у святкових різдвяних заходах  
 
Доповідав: О. Королик 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1228 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 



 - 13 - 

 
 
 
33. СЛУХАЛИ: Про надання вихідних даних – містобудівних умов 

та обмежень для проектування об’єкта будівництва  
 
Доповідав: Б. Заяць – головний спеціаліст відділу генерального 

плану міста Департаменту містобудування, 
архітектури та культурної спадщини міської ради 

Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1229 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
34. СЛУХАЛИ: Про розміщення зовнішньої реклами  
 
Доповідала: С. Лосюк – заступник директора Департаменту 

містобудування, архітектури та культурної 
спадщини міської ради 

Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1230 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
35. СЛУХАЛИ: Про демонтаж об’єктів зовнішньої реклами  
 
Доповідала: С. Лосюк 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1231 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
36. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішень виконавчого комітету 

Івано-Франківської міської ради «Про надання 
одноразової матеріальної допомоги»  

 
Доповідала: М. Бойко – начальник управління охорони здоров’я 

міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1232 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
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37. СЛУХАЛИ:  Про надання одноразової матеріальної допомоги  
 
Доповідала:  М. Бойко 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1233 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
38. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для придбання квітів та 

квіткових композицій  
 
Доповідав: О. Хімій – начальник адміністративно-

господарського управління міської ради 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1234 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає 
 
 
 
 
39. СЛУХАЛИ: Про виділення коштів для придбання грамот 

виконавчого комітету міської ради та подяк міського 
голови  

   
Доповідав: О. Хімій 
Виступив: Р. Марцінків 
Вирішили:   рішення № 1235 додається 
    Результати голосування по даному питанню : 
    за   - 11 
    проти   - немає 
    утримались  - немає 
 не голосували  - немає. 
 
 
 
 
 

 
 
Міський голова      Руслан Марцінків 

 

 

 

 

 

 Керуючий справами виконавчого  

комітету міської ради     Ігор Шевчук 


